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Huurprijzen in Amsterdam

De huurprijzen in Amsterdam zijn dit jaar gemiddeld met 5,2% toegenomen
ten opzichte van vorig jaar. Dit markeert de grootste stijging sinds 1994.
Sociale huurwoningen hebben de grootste prijsstijging ervaren in het
afgelopen jaar. 

Deze informatie is afkomstig van het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS).
In de afgelopen negen jaar waren de huurverhogingen gemiddeld rond de 3%.
Ondanks de grootste stijging sinds de jaren 90, zijn de stijgingen in de stad
nog steeds lager dan het landelijk gemiddelde van 5,4%. Bovendien was de
huurverhoging hier de laagste van de vier grootste gemeenten. In Rotterdam
was de stijging het hoogst, met 5,9%. Op landelijk niveau waren het vooral de
huurprijzen van sociale huurwoningen die stegen. 



Haal gratis een boom op voor uw tuin of balkon

De Gezonde Stad deelt op zaterdag 2 november a.s. samen met partners als
Amsterdam Weerproof maar liefst 7.500 bomen uit aan Amsterdammers. Een
recordaantal, dat naar het 750-jarig bestaan van de stad verwijst. Wilt u een gratis
boom? Meld u dan snel aan!
Vorig jaar deelde De Gezonde Stad 3.200 bomen uit. Het extra grote aantal dit jaar
is een traktatie van de organisatie aan de jarige stad.

Jaarlijkse actie
Met de jaarlijkse actie ‘Bomen voor Amsterdam’ roept duurzaamheidsorganisatie
De Gezonde Stad Amsterdammers op om de stad groener te maken door een
boom te planten in de tuin of op het balkon. Wethouder Melanie van der Horst en
directeur van De Gezonde Stad Hannah Hendrikx openen de actie feestelijk om
11.00 uur bij Stadsboerderij Osdorp.

Boom aanvragen en ophalen
Dit jaar is de actie extra bijzonder: de bomen worden op 4 verschillende locaties
uitgedeeld zodat álle Amsterdammers makkelijk kunnen deelnemen. De
uitdeellocaties zijn: Stadsboerderij Osdorp in Amsterdam Nieuw-West, De Ceuvel in
Amsterdam Noord, De Groene Hub in Amsterdam Zuidoost en KIT Tropentuin in
Amsterdam Oost.
U moet de boom wel eerst aanvragen via De Gezonde Stad. De bomen zijn
maximaal 1 meter en kunnen dus prima mee op de fiets of in het openbaar vervoer.

Vraag uw boom aan
U kunt dit jaar kiezen uit 2 inheemse boomsoorten: de wilde kardinaalsmuts en de
veldesdoorn. Inheemse bomen en struiken zijn goud waard en passen goed bij de
Amsterdamse natuur. We hebben gekozen voor klein blijvende soorten die geschikt
zijn voor stadstuinen en balkons en met hun bloesem en bessen bijdragen aan de
biodiversiteit in de stad.

Online kijken hoe het stadsbos groeit
Als u een boom heeft opgehaald, kunt u die registreren op het platform Life Terra.
Via een digitale kaart kunt u vervolgens zien hoe het stadsbos elk jaar groeit. Al
deze bomen samen tellen op tot een stadsbos met allerlei verschillende bomen en
struiken.
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https://bomenvooramsterdam.org/
http://www.bomenvooramsterdam.org/
https://www.lifeterra.eu/en/profile?groupId=472&mapZoom=10.725929603753134&mapCenter=52.38265822554436,4.880137831770298


 We zijn in gesprek gegaan met Eigen Haard en
!WOON over de kaderafspraken. De
kaderafspraken regelt zaken voor huurders die
te maken krijgen met sloop-nieuwbouw en
renovatie. 

We zijn ook op bezoek gegaan bij
bewoners(commissies), die te maken gaan
krijgen met grote renovaties, waar
funderingsherstel een onderdeel van is.
Daarvoor moeten de bewoners tijdelijk hun huis
uit.

Bestuursleden hebben samen met andere
grote huurderorganisaties overleg met de
Woonbond gehad over de Nationale
Prestatieafspraken van de overheid en de
huurverhoging in 2025. De overheid bepaalt het
maximumpercentage waarmee de huren
mogen stijgen. Deze is gebaseerd op de
gemiddelde loonstijging in 2024 zijn afgesloten
in de cao’s en die is dit jaar erg hoog geweest. 

De heer Andres WieCheRink is per 1 september
gestopt met zijn werkzaamheden voor HBO
Argus. Wij bedanken hem hartelijk voor zijn
inzet gedurende de zes jaar dat hij bestuurslid
was.

Het bestuur is na de zomer opgestart beleid
dag, waarin de missie en visie van HBO Argus is
besproken en opnieuw is vastgesteld. 

Aan de vernieuwing van de website wordt hard
gewerkt. Alle teksten worden bekeken en waar
nodig geactualiseerd. Als de website klaar is
laten wij dat u weten. Op dit moment is de
nieuwe website nog niet openbaar, maar de
oude kunt u wel vinden.   
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Van de bestuurstafel
We hopen dat u een fijne zomer heeft gehad. Het bestuur van HBO
Argus gaat met frisse moed aan de slag om de belangen van alle
huurders van Eigen haard in Amsterdam te behartigen.
De zomer is voor ons werk rustig verlopen.
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Zijn ze nu helemaal gek geworden!?'

Huurders die te maken hebben met schimmel worden vaak aan hun lot
overgelaten, volgens verschillende huurdersverenigingen. Ze roepen
verhuurders en de gemeente op om hun verantwoordelijkheid te nemen. '

Het is algemeen bekend bij woningcorporaties en particuliere verhuurders
dat er vocht- en schimmelproblemen zijn in duizenden huurwoningen in
Amsterdam. Ook is bekend dat schimmel schadelijk is voor de gezondheid
en dat deze problemen vaak te wijten zijn aan jarenlang achterstallig
onderhoud, slechte isolatie en gebrekkige ventilatie.  

In verschillende stadsdelen van Amsterdam wordt alarm geslagen over
deze situatie. Ook in Nieuw-West kwamen bewoners in actie via Nieuw-
West aan Zet. Samen met Stichting !Woon adviseerden zij corporaties om
een alomvattende aanpak van de schimmelproblematiek te kiezen.

De gemeente erkent dat er schimmel in woningen zit, maar tot nu toe
heeft dit weinig effect gehad. In plaats van een alomvattende aanpak, is
er gekozen voor actie op basis van individuele klachten. Bij elke klacht
over schimmel moet de corporatie binnen veertien dagen reageren en
binnen zes weken langskomen om de schimmel te verwijderen en een
bouwkundige inspectie uit te voeren. Helaas zeggen de corporaties dat ze
'te weinig personeel' hebben en is de aanpak deze zomer al stopgezet om
plaats te maken voor een evaluatie. Wat hebben de huurders hieraan?
Niets.

Tijdens de protestmars tegen woonarmoede eerder dit jaar in Noord zette
Erik Gerritsen, voorzitter van de directieraad van Ymere, zijn handtekening
onder de belofte om huurverhogingen te stoppen voor slechte woningen,
zoals woningen met schimmel. Echter, tijdens een overleg tussen de
gemeente en de Amsterdamse Federatie van Woningcorporaties (AFWC)
werd besloten dat alle huren zouden worden verhoogd en dat huurders
bezwaar konden indienen via de Huurcommissie. Blijkbaar geldt het
gezegde 'belofte maakt schuld' niet voor Gerritsen.

Het is onaanvaardbaar dat een structureel probleem dat bekend is bij de
gemeente en verhuurders, pas geleidelijk wordt opgelost als de huurders
in actie komen en aandacht zoeken bij de pers en politiek of via de
Huurcommissie hun recht proberen te halen.  De verantwoordelijkheid
voor de kwaliteit van woningen moet terug naar waar hij hoort: bij de
verhuurder. Een onafhankelijke 'apk voor woningen', zoals de Woonbond
regelmatig voorstelt, is dringend nodig.  
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Ouderen slaan alarm over
huisvestingsproblemen

Ouderen die hun woning moeten aanpassen, komen vaak terecht in een
bureaucratische wirwar. Dit stellen Amsterdamse cliënten- en
huurdersorganisaties in een manifest. Ze roepen het stadsbestuur op om
meer seniorenwoningen te creëren, het verhuisproces te vereenvoudigen
en de Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo) te verbeteren.

Hoge kosten en tekort aan aangepaste woningen
Woningaanpassingen, zoals een traplift of bredere deuren, vallen onder
de Wmo. Aanvragen voor dergelijke aanpassingen kunnen bij de
gemeente worden ingediend, maar niet alle aanvragen worden
goedgekeurd. Als de aanpassingen meer kosten dan de budgetlimiet van
€10.000, wordt de aanvrager geadviseerd om te verhuizen naar een reeds
aangepaste woning. Er is echter een groot tekort aan dergelijke woningen.

Noodzaak voor maatregelen
De opstellers van het manifest benadrukken dat noodmaatregelen
essentieel zijn zolang er een groot tekort aan aangepaste woningen is. Ze
pleiten voor een ander Wmo-beleid voor woningaanpassing en een
verhoging van de budgetlimiet van €10.000. Ze stellen dat investeren in
de Wmo toekomstige zorgkosten kan besparen.

Landelijk probleem
Deze problemen doen zich niet alleen voor in Amsterdam. De Woonbond
ontvangt uit het hele land meldingen over afgewezen aanvragen voor
woningaanpassingen en het grote tekort aan geschikte
seniorenwoningen. Veel van de aanbevelingen zijn daarom ook relevant
voor andere gemeenten.
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Bezwaar maken loont

In augustus 2024 ontving een huurder
van Eigen Haard een melding dat hij
€50,93 extra aan servicekosten moest
betalen omdat de kosten voor
elektriciteit in de algemene ruimte waren
toegenomen. Alleen heeft deze huurder
een eigen entree aan de straat en is er
geen sprake van een algemene ruimte.
Het enige dat hij gebruikt is de beltrafo in
zijn eigen portiek. Hij vindt dat het
bedrag niet in verhouding staat en
vraagt restitutie. 
Hij heeft hierover bij  Eigen Haard
bezwaar gemaakt en is heel blij dat hij de
extra kosten niet hoeft te betalen,
sterker nog: hij krijgt geld terug.
Misschien treft het ook andere huurders. 

C O L O F O N
BESTUUR HBO ARGUS
EVA VISSER, VOORZITTER
GINEKE RANZIJN,
SECRETARIS/PENNINGMEESTER
HANS VISSER
BEN DE BEER
TON VAN HELVERT
NELLEKE LINDHOUT

CONTACT
ADRIAAN VD HORSTSTRAAT 2
1065 GX AMSTERDAM
TELEFOON 020-4083982
E-MAIL INFO@HBO-ARGUS.NL

WEBSITE
WWW.HBO-ARGUS.NL

REDACTIE ARGUSOGEN
HANS VISSER
TANJA VAN DER AART

Andres Wiecherink heeft
afscheid genomen als bestuurslid
van HBO Argus

Na zes jaar is er op 1 september jl een einde gekomen aan de deelname van
Andres Wieckerink in het bestuur van HBO Argus. Andres heeft aangegeven
dat de combinatie met zijn werk te veel wordt en dat hij noodgedwongen bij
ons stopt. In die zes jaar hebben we Andres leren kennen als een aimabel
mens, een gepassioneerd deskundige op zijn vakgebied, en een waardevol
bestuurslid. 
Hij heeft ons in die periode onder meer meegenomen in zijn professionele
visie, dat het woongenot van een huurder niet stopt bij de voordeur, maar
dat een woningcorporatie voor verhoging en borging daarvan óók de
verplichting zou moeten hebben om de leefomgeving in haar plannen mee
te nemen.

Het bestuur bedankt Andres voor zijn inspiratie en de vruchtbare
samenwerking gedurende de lange periode die hij bij HBO Argus actief was.


